
S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

Resoludja sprejeta
Na zadnjem lanskem zasedanju so delegati vseh treh

zborov občinske skupščine med drugim poslušali poroti-
k) o izvajanju plana v prvih devetih mesecih ter predlog
občinske resolurije za lelo 1989. Uvod je podal predsed-
nik občinskega izvršnega sveta, pri čemer je še posebej
podčrtal nekatere pomembnejše naloge, ki jih ta razvojni
dokument predvideva za tekoče leto. Sicer pa na predlog
resolucije večjega itevila pripomb ni bilo. Sprejeta je bila
pobuda delegata KS št. 30 glede zaposlovanja. Predlagai
je, da naj glede na podatek 622 nezaposlenih v občini (za
58.2 odslotka več kol leto poprej) pripravi analiza o nji-
hori strokovni izobrazbi, delovni sposobnosti, starosti,
spolu itd., ter izdela program usposabljanja. kvalifikacij
in prekvaliflkacij zaposlenih za sedanje in bodoče potre-
be gospodarstva. Vprašanje je poslavil tudi delegat KS
Barje in sicer, ali so za VS 1/5 Ilovica upoštevane pri-
pombe in stališča KS (gostota pozidave. odvodnjavanje,
velikost stanovanjskih objektov), pri čemer je dobil za-
gotovilo. da bo izvršni svet dosledno vztrajal, da se
pripombe KS upoštevajo. Podpredsednik občinske
sknpštine pa je predlagal, da se v resolucijo vključi
siaiogs o pripravi no« ega srednjercčuf ga plaflfl /a obdob-
je 1991-1995. S temi dopolaili so delegati soglasno spre-
jeli resolucijo o razvoju za lelo 1989.


